
Vážení spoluobčané,  

ve svém příspěvku Vás chci informovat o akcích, které se uskutečnily v březnu 2025: 

 

 

• V úterý 04.03.2025 se uskutečnilo setkání pracovnic Knihovny Ústeckého kraje s naší 

knihovnicí a vyřazovaly se staré knihy, které jsou z místní knihovny postupně občanům 

Malého Března a Leštiny nabízeny k osobnímu odběru. Tyto knihy budou ještě zdarma 

nabízeny při pořádání „bazárku“ v kulturním domě Malé Březno dne 27.04.2025. 

• S ohledem na značný nárůst činností a rozšiřujících se agend zajišťovaných na OÚ, 

se ve čtvrtek 06.03.2025 v 09:00 hodin uskutečnilo opakované výběrové řízení na pozici 

referent/ka obecního úřadu, tentokrát již na plný pracovní úvazek. Na pracovní pozici 

se přihlásilo 10 žadatelek, a na základě výběrového řízení, které se skládalo ze třech částí, 

byla vybrána paní Veronika Výborná z Malého Března, s nástupem od 01.04.2025.  

• V souvislosti s nástupem referentky na OÚ informuji občany, že od měsíce dubna 2025 

dojde k rozšíření úředních hodin na OÚ. V úterý budou úřední hodiny rozšířeny od 08:00 

do 13:00 hodin. 

• Sobotu 08.03.2025 – mj. MDŽ – jsme si na sále kulturního domu užili promítání filmu 

„TICHÁ POŠTA“, jehož někteří komparzisté jsou občany Leštiny a po promítání filmu rádi 

udělovali autogram      . 

• Pracovní schůzka za mé účasti, stavební komise a projektanta ČOV se uskutečnila ve čtvrtek 

13.03. ČOV je již připojena na stálý distribuční odběr (provizorní elektrické připojení bude 

následně odstraněno), máme připraveny smlouvy pro občany na odvádění odpadních vod. 

Na Magistrát města Ústí nad Labem byla projektantem ČOV dána žádost o povolení 

zkušebního provozu. O dalších postupech budu informovat následující měsíc. 

• Ve 12. týdnu jsme na zastávkách v Malém Březně a horní zastávce v Leštině vyměnili 

původní odpadkové koše za nové koše, které mají v horní části plochu na likvidaci 

nedopalků cigaret. Hlavním důvodem této výměny byly neustálé nedopalky, které 

se povalovaly v okolí původních odpadkových košů. Takže vznikla myšlenka 

o nevhodnosti těchto košů u zastávek. Navíc koše byly objemově větší, a neustále se z nich 

vyklízel odpad z domácností, vyhozený textil či pytle se sklem aj. Původní odpadkové koše 

jsme svezli na úřad a postupně opravujeme horní část košů, natíráme je barvou 

a vyměňujeme je ostatních částích obce místo košů poškozených.   

• V první polovině měsíce byly na Magistrát města Ústí nad Labem odbornými projektanty 

podány žádosti o povolení k realizaci vrtané studny v Leštině u Malého Března a též na akci 

„Malé Březno p.p.č. 156/1 – oprava vodovodu, přílož kanalizační stoky“ (tj. vodovodní řad 

k bývalé „kolíčkárně“). K projektu vrtané studny v Leštině v současné době projektant ještě 

dokládá stanoviska dotčených orgánů.  

 

  

Přeji všem příjemné dny 😊. 

 

 

 

       Olga Jančárová 

                                                                                   starostka obce 

 

 

 


